
1 

 
PROTOKÓŁ NR LIX/59/2022 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 roku, 
w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 18 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji: nr LVII/57/2022 oraz nr LVIII/58/2022.  
4. Temat wiodący: oświata.  
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2022 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 
c) przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum Aktywności, 
d) nadania nazwy ul. Spokojna drodze wewnętrznej w Mikołowie, 
e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Rety i Rety Śmiłowickiej – etap I, 
f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów, 

określonego jako Gniotek dla obszarów położonych: w rejonie ul. Podleskiej, Rolniczej oraz 
Filaretów i Matejki. 

  6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
  7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
  8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 
10. Wolne głosy. 
 

Do pkt 1 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik otworzył sesję i przywitał mieszkańców oraz 
wszystkich uczestników posiedzenia. Stwierdził prawomocność obrad.   
 

Do pkt 2 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przedstawił porządek obrad, do którego zaproponował 
wnieść przygotowany przez grupę radnych projekt apelu w sprawie wystąpienia do posłów  
i senatorów RP z postulatami o podjęcie stosownych działań w obronie interesu osób 
wywłaszczanych, w związku z procedowanym projektem ustawy o zmianie ustawy o gospodarce 
nieruchomościami oraz niektórych innych ustaw. Projekt oznaczyć jako 5 g).   
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies poinformowała, że wnoszony projekt apelu nie był dostarczony 
radnym w dokumentach sesji i nie było możliwości zapoznania się z nim. 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, iż projekt był w elektronicznych 
materiałach merytorycznej Komisji i został przez tę Komisję zaopiniowany pozytywnie. Jako 
projekt wprowadzany poza ustalonym wcześniej porządkiem obrad nie mógł widnieć 
w elektronicznych materiałach sesji.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą.  
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 3, wstrzymujących się nie było.   
Porządek obrad został przyjęty większością głosów.   
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Do pkt 3 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik przedstawił protokoły z sesji nr LVII/57/2022 oraz 
nr LVIII/58/2022. Poinformował, że do protokołów nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokoły zostały przyjęte.  
 

Do pkt 4 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że w związku z tematem wiodącym sesji 
wpłynęły następujące sprawozdania, które były omówione przez Komisję Nr ds. Społecznych: 
1) Żłobka Miejskiego – pytań ani dyskusji nie było; 
2) Wydziału Oświaty – zastępca burmistrza Iwona Spychała-Długosz omówiła temat; 
  
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik zadał pytanie, czy w szkołach i przedszkolach 
są zabezpieczone miejsca dla uczniów z Ukrainy? 
 
Zastępca burmistrza Iwona Spychała-Długosz udzieliła odpowiedzi twierdzącej. 
 
3) Centrum Usług Wspólnych – pytań ani dyskusji nie było; 
  
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik podziękował za przygotowanie szczegółowych 
sprawozdań.  
 
Do pkt 5    
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik kolejno przedstawił projekty uchwał w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie na 2022 rok  
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki polegającej na zmianie jednostki redakcyjnej „§ 3” na „ust. 3” – następne paragrafy 
przenumerować odpowiednio. 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3. 
Uchwała nr LIX/572/2022 została podjęta większością głosów. 
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr LIX/573/2022 została podjęta większością głosów.  
 

c) przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum Aktywności 
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Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0, wraz ze zgłoszoną poprawką o uzupełnienie uzasadnienia o nr wpisu do KRS. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował, aby na końcu 
uzasadnienia dopisać zdanie o treści: „Związek Stowarzyszeń Centrum Aktywności został 
zarejestrowany w Krajowym Rejestrze Sądowym z dniem 8 sierpnia br. pod numerem 000985840 
oraz NIP 635 186747”. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies stwierdziła, iż brak załączonego statutu tego Związku 
Stowarzyszeń jest przeszkodą do zajęcia stanowiska w tej sprawie, ponieważ nie wiadomo jaką 
działalnością zajmuje się ta instytucja, zwłaszcza ze względu na to, że gmina zaciągnie 
zobowiązanie w postaci składki. 
 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż temat był szczegółowo omówiony 
podczas posiedzenia Komisji Nr 1 ds. Samorządu oraz że statut jest jawny i powszechnie dostępny. 
 
Nastąpiła dyskusja, w wyniku której Agnieszka Ganiek Główny Specjalista ds. Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi ponownie omówiła temat na podstawie prezentacji 
multimedialnej. 
 
W dalszej części dyskusji głos zabrali: 
- radny Krzysztof Żur, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- zastępca burmistrza Mateusz Handel.    
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik ogłosił 5 minut przerwy, po której wznowił obrady. 
   
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką.        
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LIX/574/2022 została podjęta jednogłośnie.   
 

d) nadania nazwy ul. Spokojna drodze wewnętrznej w Mikołowie 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował aby w podstawie 
prawnej oraz w uzasadnieniu zmienić publikator ustawy o drogach publicznych na aktualny:  
„t.j. Dz.U. z 2022 r., poz. 1693”. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Uchwała nr LIX/575/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Rety i Rety Śmiłowickiej – 
etap I 

Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Uchwała nr LIX/576/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 

Mikołów, określonego jako Gniotek dla obszarów położonych: w rejonie ul. Podleskiej, 
Rolniczej oraz Filaretów i Matejki 

Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany 
pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 3. Uwagi do projektu planu zostały większością głosów zaopiniowane zgodnie 
z rozstrzygnięciem załączonym do projektu uchwały. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował aby § 2 w zdaniu 
pierwszym słowo „zwarte” zamienić na „zawarte”. 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poddał pod głosowanie uwagi do projektu planu. 
  
Nastąpiło głosowanie za nieuwzględnieniem uwagi nr 1. 
Za nieuwzględnieniem głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
Uwaga nr 1 została nieuwzględniona.  
 
Nastąpiło głosowanie za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem uwagi 
nr 2. 
Za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem głosowało 13 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 5. 
Uwaga nr 2 została częściowo nieuwzględniona i częściowo uwzględniona.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
Uchwała nr LIX/577/2022 została podjęta większością głosów.   
 

g) projekt apelu w sprawie wystąpienia do posłów i senatorów RP z postulatami o 
podjęcie stosownych działań w obronie interesu osób wywłaszczanych, w związku z 
procedowanym projektem ustawy o zmianie ustawy o gospodarce nieruchomościami 
oraz niektórych innych ustaw 

Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że projekt apelu został zaopiniowany 
pozytywnie przez doraźną Komisję nr 11 ds. Kolei Dużych Prędkości Centralnego Portu 
Komunikacyjnego w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies wyraziła niezadowolenie z tego, że projektu apelu nie przesłano 
radnym mailowo ani żadnej informacji, że można się z nim zapoznać w materiałach komisji. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu apelu.   
 
Za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
Apel nr 9/2022 został podjęty większością głosów.   
 
Do pkt 6 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że wpłynęły: 
- uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii o możliwości spłaty przez 
miasto Mikołów pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego, 
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- sprawozdanie o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku – skierowane do komisji, 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego dotyczące stwierdzenia nieważności uchwały 
nr LV/531/2022 z 26.04.2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dodatkowego aportu 
rzeczowego do Zakładu inżynierii Miejskiej Sp. z o.o. w Mikołowie, 
- informacja o wydanym przez Burmistrza Zarządzeniu w sprawie wyznaczenia Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej do realizacji zadań z zakresu ustawy z dnia 5 sierpnia 2022 r. 
o dodatku węglowym, 
- zaproszenie Urzędu Gminy Ornontowice na Bieg Samorządowca, który odbędzie się 17 września 
br. w Ornontowicach, 
- pismo radnej Eweliny Kukli informujące o rezygnacji z dniem 1 września br. z mandatu radnej 
Rady Miejskiej Mikołowa. W imieniu radnych, burmistrza i jego zastępców oraz pracowników 
Urzędu  podziękował radnej za duży wkład w prace Rady, a w szczególności w działalność Komisji 
ds. Społecznych, której była przewodniczącą.     
 
Do pkt 7 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 
- wszystkie istotne wydarzenia znajdują się w comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta, 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone. 
 
Do pkt 8 
 
Radny Krzysztof Żur złożył interpelacje w sprawie: 
- zabudowy ekranów akustycznych na DK 44 w Borowej Wsi, 
- wykonania łącznika drogowego pomiędzy ulicą Polną a Piwną. 
 
Radna Grażyna Ostafin, w imieniu mieszkańców, złożyła zapytanie w sprawie zapadniętych 
studzienek na terenie Mikołowa, w tym studzienki na os. J. Kochanowskiego na parkingu przy 
sklepie Biedronka. Mieszkańcy chcieliby wiedzieć, czy jest szansa, aby zapadnięte studzienki 
zostały naprawione jeszcze w tym roku? 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że radny Jan Przewoźnik w okresie 
międzysesyjnym złożył interpelacje w sprawie: 
- koszenia trawy w dzielnicy Goj w rowach przy ul. Gliwickiej do zbiegu z ul. Łączną, 
- uprzątnięcia martwych zwierząt z okolicy przystanku przy restauracji „Niken”. 
 
Radny Adam Zawiszowski, w imieniu Klubu radnych PiS złożył interpelację w sprawie 
niewyburzania garaży w sąsiedztwie os. Norwida w Mikołowie – patrz pkt 10. Wolne głosy.  
 
Do pkt 9 
 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik poinformował, że wpłynęły: 
1) odpowiedzi na interpelacje radnej Grażyny Ostafin w sprawie: 
- zainstalowania lamp ledowych nad tablicami z rozkładem jazdy autobusów na przystankach przy 
Placu 750-lecia,  
- postawienia dodatkowych ławek w parku Małe Planty, 
- zamontowania siedzisk w tzw. Kamiennym kręgu w parku Duże Planty; 
 

2) odpowiedzi na interpelacje radnego Jana Przewoźnika w sprawie: 
- koszenia trawy w dzielnicy Goj w rowach przy ul. Gliwickiej do zbiegu z ul. Łączną, 
- uprzątnięcia martwych zwierząt z okolicy przystanku przy restauracji „Niken”; 
 

3) odpowiedź na interpelację radnego Krzysztofa Jakubca w sprawie regulacji sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu DK 81 z ul. Owsiana; 
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4) odpowiedź na interpelację radnego Krzysztofa Żura w sprawie przedstawienia harmonogramu 
zmian planów zagospodarowania przestrzennego z podaniem terminów realizacji kolejnych etapów. 
 
5) odpowiedź na wnioski radnego Krzysztofa Żura w sprawie: 
- doświetlenia trzema latarniami około 300 metrowego odcinka ul Polnej w okolicy nr 67, 
- rozważenia możliwości ograniczenia ruchu pojazdów korzystających z objazdów w sołectwie 
Borowa Wieś m.in. ulicami Polną, Strażacką i Pogodną np. poprzez kontrole ruchu drogowego lub 
wybudowanie zatoczek, 
- wymianę żarówek w 2 lampach ulicznych przy ul. Piwnej przy numerach 30 i 36.  
 
Radny Krzysztof Żur odnosząc się do odpowiedzi na interpelację w sprawie terminu zakończenia 
prac związanych ze zmianami planów zagospodarowania przestrzennego na całym obszarze 
Mikołowa zadał pytanie, kiedy gmina Mikołów planuje zakończyć wszystkie zmiany planu 
zagospodarowana. Przypomniał, iż w 2015 r. burmistrz obiecał, że  do końca kadencji zmiany 
planów zagospodarowania zostaną zakończone a minęło już 9 lat. Stwierdził, że jest to temat 
istotny, ponieważ młodzi mieszkańcy nie mogą budować domów na swoich rodzinnych gruntach 
w szczególności w sołectwie Borowa Wieś. 

 
 W temacie głos zabrali: 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- radny Łukasz Ryguła, 
 - radna Stanisława Hajduk- Bies.   
 

W wyniku dyskusji radny Łukasz Ryguła odniósł się do poruszonej kwestii MPZP dla Borowej 
Wsi i zapytał, czy radni mogliby otrzymać informację, ile w Mikołowie jest miejsca pod zabudowę, 
ile potencjalnie mogłoby powstać domów na terenie gminy, a w związku z tym, czy faktycznie 
w Borowej Wsi nikt nie jest w stanie się wybudować? 
 

Radny Krzysztof  Jakubiec wystąpił z wnioskiem formalnym o zamknięcie dyskusji. 
 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku formalnego.    
 

Za przyjęciem głosowało 11 radnych, przeciw 3, wstrzymało się 4. 
Wniosek został przyjęty większością głosów.   
 

Do pkt 10 
 
Radny Krzysztof Żur skierował zapytania do Przewodniczącej Rady Miejskiej Katarzyny 
Syryjczyk-Słomskiej w związku ze wspólnym posiedzeniem Komisji Rady Miejskiej, które odbyło 
się w dniu 25 lipca 2022 r. w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Mikołowie:  
- zapytał, w jaki sposób radny Krzysztof Jakubiec uczestniczył w obradach? 
- odnosząc się do wcześniej uzyskanej odpowiedzi ws. podstawy prawnej zwołania posiedzenia, 
zapytał panią mec. Annę Matan-Nowicką, czy jeżeli na sali nie było nagłośnienia, to posiedzenie 
odbyło się zgodnie z prawem i zgodnie z zasadami? 
- zwrócił się do Przewodniczącej Rady z zapytaniem, jakie będzie w dalszej przyszłości stosować 
standardy prowadzenia sesji i komisji? Stwierdził, że lipiec jest miesiącem, w którym 
zachorowalność jest najmniejsza i należało się spodziewać, że mniej ludzi choruje. A jeśli ktoś 
choruje, to nie powinien uczestniczyć w obradach. Przepisy miały służyć zapobieganiu. Dodał, że 
wie, iż były już prośby do Przewodniczącej RM o umożliwienie uczestnictwa w obradach 
w systemie zdalnym i Przewodnicząca odmówiła takiego sposobu uczestnictwa w komisji czy sesji. 
Natomiast w przypadku radnego Krzysztofa Jakubca było inaczej. Poruszył również temat zmiany 
terminu wrześniowej sesji, czego wnioskodawcą był radny Krzysztof Jakubiec. Zapytał, czy 
w następnych sesjach i komisjach radni będą mogli uczestniczyć zdalnie i osobiście? Czy 
Przewodnicząca RM będzie decydowała ze względu na to, kogo to dotyczy, o tym, czy radny 
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będzie mógł uczestniczyć w formie zdalnej, czy będzie musiał obowiązkowo stawić się na komisję 
osobiście?    
 

Radny Krzysztof  Jakubiec, odnosząc się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Żura, 
poinformował, iż uczestniczył we wspólnym posiedzeniem Komisji Rady Miejskiej, które odbyło 
się w dniu 25 lipca 2022 r. zdalnie, ponieważ posiedzenie to nie było zaplanowane a on przebywał 
w tym czasie za granicą, o czym powiadomił przewodniczącą rady tydzień wcześniej, prosząc 
jednocześnie o umożliwienie uczestnictwa w posiedzeniu komisji zdalnie. Oświadczył, iż był 
w stałym kontakcie z przewodniczącą tego posiedzenia.   
 

Radny Krzysztof Żur stwierdził, iż sytuację tą ocenią mieszkańcy.  
 

Radny Andrzej Sukiennik, w imieniu swoim oraz sołtysa Borowej Wsi, zaprosił wszystkich do 
udziału w dożynkach w dniu 10.09.br. 
 

Mieszkaniec Mikołowa pan Tadeusz Pulter, w imieniu osób wynajmujących od gminy garaże 
przy os. Norwida, zwrócił się z prośbą do Burmistrza Mikołowa o zmianę koncepcji 
zagospodarowania terenu, na którym są posadowione i niewyburzanie ich, skomunikowanie ich 
poprzez os. Norwida oraz rozważenie możliwości odsprzedania ich przez gminę osobom 
korzystającym. 
 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż decyzja o wyburzeniu garaży przy  
os. Norwida zapadła już w poprzedniej kadencji i jest przygotowana koncepcja zagospodarowania 
tego terenu. Jest to jedyna lokalizacja w mieście, gdzie można urządzić teren z funkcją  
rekreacyjno-sportową. Przypomniał, iż użytkownikom garaży wypowiedziano umowy oraz 
wyrażono zgodę na bezumowne korzystanie, co trwa już od około 4 lat, do czasu przystąpienia 
gminy do realizacji zadania zagospodarowania tego terenu.  
        
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik potwierdził, iż były takie uzgodnienia 
z użytkownikami garaży, o których mówił zastępca burmistrza.   

 
Radna Stanisława Hajduk-Bies również potwierdziła takie uzgodnienia, jednakże jak stwierdziła, 
z tej decyzji można się wycofać i zagospodarować ten teren do miejsca, gdzie znajdują się garaże. 
Przypomniała, iż 40 garaży, to jest 40 dodatkowych miejsc parkingowych do wygospodarowania na 
osiedlu. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel stwierdził, iż nie wyobraża sobie, aby samochody 
przejeżdżały przez teren rekreacyjny, gdzie będzie m.in. plac zabaw. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 
Komisji RM nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej o ponowne omówienie, odświeżenie tematu wyburzenia 
garaży przy os. Norwida, który został zapoczątkowany jeszcze w poprzedniej kadencji.  
 
Radny Adam Zawiszowski, w imieniu Klubu radnych PiS, poinformował, iż klub złożył 
interpelację w sprawie niewyburzania garaży w sąsiedztwie os. Norwida w Mikołowie.  
 
Mieszkaniec Mikołowa pan Tadeusz Pulter stwierdził, iż można by dojazd do garaży 
skomunikować przez os Norwida, garaże sprzedać użytkownikom i zobowiązać do ich 
wyremontowania, tak aby nie szpeciły okolicy. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż koncepcja urządzenia tego terenu 
obejmuje również przestrzeń, na której znajdują się garaże. 
 
Radny Krzysztof Żur zaproponował, aby podobnie jak w przypadku wystosowanego przez Radę 
Miejską Mikołowa apelu do posłów i senatorów w interesie osób wywłaszczanych poprzez ustawę  
o wywłaszczaniu obywateli w związku z planowanymi inwestycjami CPK, potraktować sprawę 
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użytkowników tych garaży w Mikołowie. Stwierdził, iż w tym przypadku nie usłyszał od władz 
miasta żadnych propozycji pomocy tym mieszkańcom.  
     
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik zaproponował zakończenie dyskusji w tym temacie 
i omówienie tematu na posiedzeniu merytorycznej komisji. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, Wiceprzewodniczący  
Rady Miejskiej Mikołowa Michał Rupik podziękował za udział w obradach i zamknął sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1755. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
Obsługa sesji: 
Grażyna Kozicka  Wiceprzewodniczący  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Michał Rupik   
Monika Graca-Kierzkowska    


